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Kommunstyrelsen 2011-10-19  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

Plats och tid Kommunhusets tingssal, onsdagen den 19 oktober 2011kl 09.00-
17.30 

 

Beslutande Ingemar Svanström (C), ordförande 
 Kjell Front (C), kl 9.00-16.30, §§ 142- 161 
 Stihna Johansson-Evertsson (C) 
 Monika Olsberg (M) 
 Marita Björkvall (KD), kl 9.00-16.00, §§ 142- del av 159 
 Jonas Erlandsson (S) 
 Ing-Britt Loberg (S), kl 9.00-15.00, §§ 142- del av 159 
 Robert Bucht (S) 
 Carl-Axel Blom (S) 
 Jenny Joelsson (S), kl 9.00-16.00, §§ 142- del av 159 
 Gunilla Schollin-Borg (MP) 
 Malin Jonsson, (S), kl 15.00-17.30, §§ del av 159-170 
 
 

Övriga deltagande  Joakim Malmdal, kommunchef 
 Agneta Rodriguez, nämndssekreterare 
 Jonas Högquist, utvecklingsstrateg, §§ 143-145, 150 
 Bengt Karlsson, rektor Nova, § 150, Johan Fornheim, Atrinova, § 150 
 Bo Troedsson, Emåförbundet, § 155, Ilan Leshem, Emåförbundet, § 155 
 Lars Lundgren, driftingenjör ÖSK, § 159 
 Jenny Singman Nyblom, WSP § 159 , Kristina Gard, WSP, § 159 
 
Utses att justera Stihna Johansson-Evertsson (C) och Gunilla Schollin-Borg (MP) 

 
Justeringens plats och tid.  Kommunhuset tisdagen den 25 oktober 2011 kl 12.30 
 
 
Underskrifter Sekreterare  ............................................................  Paragrafer 142 - 170 
  Agneta Rodriguez 

 
 Ordförande  ............................................................ 
  Ingemar Svanström 
 
 Justerande    ............................................................................................................. 
  Stihna Johansson-Evertsson Gunilla Schollin-Borg 
_________________________________________________________________________________________ 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 
Nämnd/Styrelse Kommunstyrelsen  

 
 

Sammanträdesdatum  2011-10-19  
 
 
Datum för anslags uppsättande 2011-10-25 Datum för anslags nedtagande 2011-11-16 
 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset 
   
 

Underskrift   ............................................................ 
  Agneta Rodriguez 
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 KS § 142   DNR: KU.2011.25  
 
 

Godkännande av föredragningslista      
Föreslås att föredragningslistan kompletteras med följande ärenden: 
1. Kontaktuppgifter till förtroendevalda 
2. Köp av Högsholm 1:4 

Kommunstyrelsens beslut 
Kompletterad föredragningslista godkännes. 
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 KS § 143   DNR: KU.2011.35  
 
 

Näringslivsfrågor     
Kommunchefen informerar att styrelsen för Högsby Invest AB har avyttrat 
bolaget för en köpeskilling av 250 000 kronor, aktieöverlåtelseavtalet 
redovisas. Köpeskillingen utgår ifrån en värdering av fastigheten om 415 000 
kr. 
 
Kommunstyrelsens ordförande informerar om ett vindkraftsprojekt i Högsby. 
 
Utvecklingsstrategen informerar om att arrangemanget älgjakt och 
näringslivsmiddagen som hölls den 17 oktober blev lyckat. 90 personer deltog 
på middagen och ca 50 personer deltog på jakten. Gästföreläsare var 
Elisabeth Thand Ringqvist, VD Företagarna Sverige. 
 
Övriga näringslivsfrågor diskuterades, bland annat bussterminalområdet i 
Högsby och kommande EU-utbildning för politiker i Regionförbundsstyrelser 
inom Småland och Blekinge. 
 
Mittpunkt redovisar bland annat om: 
- Information till företagen om investeringsstödet i landsbygdsprogrammet 
- Tillväxtverket besökte Högsby den 29 september 2011 
- Projekt Främja Kvinnors Företagande 
- Projekt Skola-Näringsliv 
- Nätverket ”Unga Företagare” 
- Frukostmöte 

Kommunstyrelsens beslut 
Redovisningarna läggs med godkännande till handlingarna.  
 
Aktieöverlåtelseavtalet avseende HIAB redovisas för kommunfullmäktige. 
 

Beslutsunderlag. 
Skola-näringsliv info.pdf  
Redovisning Mittpunkt 111011.doc  
KF § 70, 2009-04-23.pdf  
Info Skola-Näringsliv 29 sept 11.pdf  
Aktieöverlåtelseavtal, HIAB.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  KF 
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 KS § 144   DNR: KU.2011.135  
 
 

Näringslivsstrategi   
Ett förslag till näringslivsstrategi för åren 2011-2014 är upprättat av 
utvecklingsstrateg Jonas Högquist. Förslaget diskuterades på 
kommunstyrelsens sammanträde 2011-08-16, § 116 och synpunkter framkom 
på att den bör sammankopplas med policyn Möjligheternas kommun och 
gärna förkortas. 
 
Kommunstyrelsen beslutade att skicka förslaget till arbetsgruppen för policyn 
Möjligheternas kommun,  för vidare behandling. Därefter tas ärendet upp 
igen på kommunstyrelsens sammanträde den 19 oktober 2011. 
 
Vid dagens sammanträde föreslår ledamoten Gunilla Schollin-Borg (MP), 
som även deltagit i arbetsgruppen för revidering av Möjligheternas kommun-
policyn, att arbetsgruppen får i uppdrag att se över näringslivsstrategin 
ytterligare en gång.  

Kommunstyrelsens beslut 
Näringslivsstrategin skickas till arbetsgruppen för Möjligheternas kommun 
för ytterligare beredning. Ärendet tas därefter upp på kommunstyrelsens 
decembersammanträde. 
 

Beslutsunderlag. 
Näringslivsstrategi (Utkast 20110810).doc 2011-08-10 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Utvecklingsstrategen 
Utredaren 
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 KS § 145   DNR: KU.2011.221  
 

Förändrade rutiner avseende utdelande av stipendium   
Utvecklingsstrategen Jonas Högquist redovisar om idén som väckts 
tillsammans med Företagarna Högsby och Högsby Sparbanks 
Näringslivsstiftelse med flera, att anordna ett nytt evenemang, 
”Möjligheternas Kväll”, för företagare i kommunen. Vid detta tillfälle är det 
tänkt att lyfta fram och uppmärksamma initiativrika och framgångsrika 
företagare i Högsby kommun på olika sätt, exempelvis dela ut olika 
näringslivsstipendier och priser som bland annat Företagarna Högsby (Årets 
Företagare) och Högsby Sparbank Näringslivsstiftelse (Årets 
näringslivsstipendiat)  tillhandahåller. Tanken är att dessa priser som årligen 
delas ut, fast vid olika tillfällen, skulle kunna samlas till ett och samma 
tillfälle. Vid detta tillfälle skulle även kommunen kunna dela ut 
miljöstipendiet, alternativt införs ett nytt företagspris för att uppmärksamma 
initiativrika företagare i Högsby kommun.  

Datum för evenemanget 2012 blir den 25 maj.  

Yrkande 
Gunilla Schollin-Borg (MP) yrkar att reglerna för Högsby kommuns 
miljöstipendium revideras. Alla stipendierna ska delas ut av ordförandena i 
utskotten och myndighetsnämnden. Miljöstipendiet ska även fortsättningsvis 
ska delas ut vid kommunfullmäktiges decembersammanträde.  

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) föreslår att ett nytt 
företagspris instiftas. Om miljöstipendiet utdelas till en företagare ska 
möjlighet finnas att dela ut det på Möjligheternas Kväll. Föreslås att utskotten 
och myndighetsnämnden gör en översyn av stipendierna.  

Kommunstyrelsens beslut 
Utskotten samt myndighetsnämnden får i uppdrag att lämna yttrande kring 
kommunens stipendier utifrån att revidera befintliga stipendier alternativt  
tillskapande av nya. Gunillas yrkande skickas med som direktiv till 
myndighetsnämnden. 
 
Miljöstipendiet skall bestå samt delas ut vid kommunfullmäktiges 
decembersammanträde. 
 
Ärendet tas därefter upp i på kommunstyrelsens decembersammanträde.  

Beslutsunderlag. 
KF § 107, 1991-09-19.pdf  
Tjänsteutlåtande - Möjligheternas Kväll.doc  
Regler för miljöstipendium.pdf  
 
Beslutsexpediering. 
Myndighetsnämnden 
Utskotten, Utvecklingsstrategen 
KS 
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 KS § 146   DNR: KU.2011.145  
 
 

Delårsrapport 2011       
Det totala ekonomiska utfallet efter åtta månader uppvisar ett positivt resultat 
på 5,1 mkr. Resultatprognosen för 2011 visar på ett överskott på 5,7 mkr. 
Budgeterat resultat uppgår till 3,4 mkr efter justering för beslut om utökade 
budgetramar. Verksamheterna visar ett prognostiserat underskott på 0,6 mkr 
för 2011 medan finansförvaltningen visar ett prognostiserat överskott på 2,9 
mkr.  
 
Den prognostiserade måluppfyllelsen för 2011 uppgår till totalt 77 %, vilket 
innebär en rejäl förbättring jämfört med föregående års utfall. 
 
Sjukfrånvaron, och då framför allt de långa sjukskrivningarna har minskat 
jämfört med samma period föregående år. Den totala sjukfrånvaron uppgår 
per 2011-08-31 till 5,4 %, vilket är en minskning jämfört med motsvarande 
period föregående år. 
 
Befolkningen i kommunen har under årets första åtta månader minskat med 
18 personer. 
 
Ledamoten Gunilla Schollin-Borg (MP) påpekar att måluppfyllelsen vad 
gäller ÖSK (Östra Smålands Kommunalteknikförbund) inte är behandlad av 
direktionen. Direktionen måste få tillfälle att godkänna de delar av rapporten 
som berör ÖSK innan ärendet behandlas av kommunstyrelsen. 

Kommunstyrelsens beslut 
Delårsrapport 2011 godkännes och överlämnas till kommunens revisorer för 
granskning och därefter till kommunfullmäktige för fastställande. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Tjänsteutlåtande delårsrapport 2011-08-31 2011-10-12 
Delårsrapport 2011-08-31.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Revisorerna  
KF 
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 KS § 147   DNR: KU.2011.108  
 
 

Mellan kommunal utjämning efter skatteväxling av kollektivtrafiken 
Den 1 januari 2012 blir Landstinget i Kalmar län ny trafikhuvudman för 
kollektivtrafiken i  länet. Reformen finansieras via en skatteväxling på 41 öre. 
Eftersom effekterna av skatteväxlingen varierar stort mellan kommunerna 
behövs en mellankommunal utjämning, en ”strut”, under en övergångstid. 
”Strutens” längd har diskuterats vid flera tillfällen under våren. 
Diskussionerna har lett fram till att kommunerna i samband med KLT:s 
bolagsstämma den 13 maj 2011 enades om att struten blir 2 år. Nytt beslut om 
”strutens” längd kan fattas när men ser effekterna av det nya 
skatteutjämningssystemet som väntas träda ikraft 2013, men som ännu inte är 
beslutat av riksdagen. 
 
Vid Primärkommunala nämndens sammanträde 2011-06-15 beslutade 
nämnden rekommendera kommunfullmäktige i länets kommuner att: 
 
- godkänna förslaget till mellankommunal utjämning under 2 år 

 
- kommunen på nytt kan aktualisera frågan om ”strutens” längd när man ser 

effekterna av det nya skatteutjämningssystemet som väntas träda ikraft 
2013, men som ännu inte är beslutat av riksdagen. 

Kommunledningsutskottets förslag 
 
Förslaget till mellankommunal utjämning under 2 år godkännes. 
 
Kommunen kan på nytt aktualisera frågan om ”strutens” längd när man ser 
effekterna av det nya skatteutjämningssystemet som väntas träda ikraft 2013, 
men som ännu inte är beslutat av riksdagen. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Förslaget till mellankommunal utjämning under 2 år godkännes. 
 
Kommunen kan på nytt aktualisera frågan om ”strutens” längd när man ser 
effekterna av det nya skatteutjämningssystemet som väntas träda ikraft 2013, 
men som ännu inte är beslutat av riksdagen. 
 

Beslutsunderlag. 
Mellankommunal utjämning efter skatteväxling av kollektivtrafiken 2011-08-18 
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 KS § 148   DNR: KPU.2010.232  
 
 

Inlösen av pensionsskuld 
Kommunchefen fick 2011-09-07, § 63 i uppdrag av kommunledningsutskottet 
att ta fram ett förslag till finansiering för att hantera inlösen av återstående 
pensionsskuld. Vid dagens sammanträde redovisas förslaget. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Delar av pensionsskulden löses in via partiell inlösen. Tidpunkt och storlek på 
den partiella inlösen bestäms utifrån ekonomiska förutsättningar. 
 

Beslutsunderlag. 
KU § 63, 2011-09-07.pdf  
pensionsskuld.doc  
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 KS § 149   DNR: KU.2011.227  
 
 

Fasta och rörliga arvoden 2012   
Enligt bestämmelserna ”ersättningar till förtroendevalda i Högsby kommun 
2011-2014” framgår att arvodesnivån skall uppräknas årligen den 1 januari 
med den genomsnittliga lönenivåhöjningen för kommunens anställda. 
 
Den genomsnittliga lönenivåhöjningen för samtliga kommunens anställda 
under 2011 är 2,2% och ger följande förslag till arvode: 
 
Fast arvode (månad) 
Kommunstyrelsens ordförande  38 000 kr 
Kommunstyrelsens vice ordförande 20% 7 600 kr 
 
Fast arvode (år) av KS ordförandes årsarvode 
Kommunfullmäktiges ordförande 5,8% 26 400 kr 
Kommunfullmäktiges 1:e vice ordförande 1% 4 600 kr 
Kommunfullmäktiges 2:e vice ordförande 1% 4 600 kr 
Socialutskottets ordförande 12,7% 57 900 kr 
Kommunledningsutskottets ordförande 9,2% 41 900 kr 
Utbildningsutskottets ordförande 9,2% 41 900 kr 
Myndighetsnämndens ordförande 4,5% 20 500 kr 
Revisorernas ordförande 3,5% 16 000 kr 
Personalutskottets ordförande 2,5% 11 400 kr 
Valnämndens ordförande (valår) 2,5% 11 400 kr 
 
Sammanträdesarvode 
Kommunfullmäktige  Endast förlorad arbetsinkomst 
1:a sammanträdestimman  227 kr 
Övriga timmar  120 kr 
Maxarvode per dag  947 kr  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
De föreslagna arvodena för 2012 antas. 
 

Beslutsunderlag. 
Uppräkning arvoden inför 2012.doc  
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KS § 150  DNR: KU.2011.224  
 
 

Presentation av Atrinova   
Bengt Karlsson, rektor vid Nova Högskolecentrum, Oskarshamn och Johan 
Fornheim, VD för Atrinova Affärsutveckling AB, Oskarshamn, informerar 
om sina verksamheter.  Nova är Oskarshamnsregionens akademiska 
plattform. Verksamhetsidén är att genom utbildning, forskning och 
affärsutveckling aktivt medverka till en långsiktigt hållbar utveckling i 
samverkan med flera universitet samt med näringsliv och offentliga aktörer. 
Bland annat har KTH skrivit samarbetsavtal med Nova.  
 
Atrinovas affärsutvecklingsmodell bygger på att förmedla kompetens, 
kontakter och kapital. Nova Högskolecentrum är initiativtagare till 
verksamheten. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 
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 KS § 151   DNR: KU.2011.117  
 
 

Motion om digitala handlingar för kommunfullmäktige   

I motion daterad 2011-04-04 föreslår Centerpartiet att kommunfullmäktiges 
ledamöter ska ges möjlighet att ladda hem handlingarna från webben.  
 
Fördelarna med digitala handlingar är många. Ett bredare underlag och 
färgdokument är enkla att distribuera. Kommunala tjänstemän sparar tid och 
kostnaden för kopiering och porto minimeras. Detta ger fördelar för miljön. 
Genom att distribuera alla handlingar på kommunens webbsida ges också 
allmänheten möjlighet att på ett enkelt sätt uppdatera sig om den kommunala 
politiken.  
 
I motionen föreslås: 
 
Att kommunfullmäktiges ledamöter omedelbart ges möjlighet att ladda hem 
digitala möteshandlingar 
 
Att kommunfullmäktiges handlingar läggs ut på Högsby kommuns webb och 
därmed blir tillgängliga för allmänheten 
 
Att målsättningen är att alla kommunfullmäktiges handlingar enbart 
distribueras digitalt från och med januari 2012 
 
Att ett publikt trådlöst nät som ger besökare tillgång till Internet installeras i 
kommunhuset omgående 
 
Att budgetberedningen prövar frågan om inköp av läsplattor eller bärbara 
datorer till de ledamöter i kommunfullmäktige som inte har tillgång till bärbar 
dator i sin roll som ledamot i eller ersättare i kommunstyrelsen. 
_____ 
 
Kommunchefen fick i uppdrag av kommunledningsutskottet 2011-06-07,  
§ 39, att undersöka  kostnaden för inskaffande av bärbara datorer till 
kommunfullmäktige samt om det är möjligt att lägga ut 
fullmäktigehandlingarna på kommunens hemsida. 

Kommunstyrelsen beslutade 2011-08-16, § 125 att återremittera motionen till 
kommunledningsutskottet för att utreda kostnaderna för dagens lösning med 
pappersutskick samt att kostnadsförslag presenteras för inköp av datorer till 
ordinarie fullmäktigeledamöter. 
____ 

Kostnadsberäkning för inköp av 22 läsplattor/bärbara datorer är framtaget.  
Enligt förslaget skulle inköp, inklusive årlig underhållsavgift, utökad 
elförsärjning i tingssalen, av 22 läsplattor kosta 135 600 kronor och 22 
bärbara datorer kosta 166 400 kronor. Utöver denna kostnad tillkommer 
support-tekniker under möte med 500 kronor/timma. 
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 KS § 151   DNR: KU.2011.117  

 

Årskostnad för kopiering och utskick av pappershandlingarna till fullmäktiges 
ledamöter och ersättare uppgår till cirka 14 700 kronor. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 

Inköp av digital utrustning avvaktas tills förutsättningar/krav för en långsiktig 
lösning inom området finns tillgängliga genom deltagande i samverkan i 
länet. 

Kommunfullmäktiges handlingar skickas tillsvidare ut i pappersformat, men 
kommer även att läggas ut på kommunens intranät ”Bubblan” från och med 
kommande kommunfullmäktigesammanträde.  De av fullmäktiges ledamöter 
och ersättare som ej önskar handlingarna i pappersformat kan anmäla det till 
kommunkansliet. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) föreslår att kallelsen 
läggs ut på hemsidan istället för på kommunens intränät. 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Inköp av digital utrustning avvaktas tills förutsättningar/krav för en långsiktig 
lösning inom området finns tillgängliga genom deltagande i samverkan i 
länet. 
 
Kommunfullmäktiges handlingar skickas tillsvidare ut i pappersformat, men 
kommer även att läggas ut på kommunens hemsida från och med kommande 
kommunfullmäktigesammanträde.  De av fullmäktiges ledamöter och 
ersättare som ej önskar handlingarna i pappersformat kan anmäla det till 
kommunkansliet. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Motion M, C, KD.pdf  
Kostnad KF-utskick.xls  
Digitala handlingar för KF ordinarie3.doc  
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Revidering av tjänstemannaorganisationen samt utvecklingsprogram för 
ledare och medarbetare     
Kommunchef Joakim Malmdahl redovisar förslag till revidering av 
organisationsförändringar inom kommunledningsutskottets 
verksamhetsområde samt förslag till utvecklingsprogram för ledare och 
medarbetare.  
 
Ordförande Jonas Erlandsson (S) föreslår en genomlysning av kultur-, fritids- 
och turismverksamheten. 

Kommunstyrelsens beslut enligt kommunledningsutskottets förslag 
Inriktningen som beskrivs i ”utveckling av den kommunala organisationen” 
antas. 
 
Föreslagna organisationsförändringar godkännes. 
 
Förslaget kring program för ledare- och medarbetarutveckling godkännes. 
 
Finansiering av organisationsförändringarna inom socialutskottets 
verksamhetsområde sker  via prognostiserat överskott från LSS-
verksamheten. Övriga organisationsförändringar är kostnadsneutrala. 
Finansiering av ledare och medarbetarutvecklingsprogrammet sker via avsatta 
medel hos personalutskottet för personalutveckling. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att göra en genomlysning av verksamheten 
kultur, fritid och turism utifrån mål för verksamheten samt dess 
organisatoriska tillhörighet. 
 

Beslutsunderlag. 
Nytt underlag till beslut kring organisationförändring samt utvecklingsprogram för 
ledare och medarbetare.doc  
SU § 18, 2011-09-14.pdf  
UU § 37, 2011-09-15.pdf  
Ledarskap_och_attraktionskraft_i_HK_till KS.doc  
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunchefen 
Personalchefen 
Verksamhetschef inom mjuk sektor 
Utredare 
Ekonomi  
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 KS § 153   DNR: KU.2011.212  
 
 

Samverkan räddningstjänst   
Kommunchefen redovisar om förhandlingar som förts löpande angående 
räddningstjänstverksamheten. Samverkansavtalet med Oskarshamns kommun 
föreslås sägas upp och istället tecknas nytt avtal med Mönsterås kommun. 

Kommunledningsutskottets förslag 
Samverkansavtalet mellan Högsby och Oskarshamns kommun om 
räddningstjänstverksamheten sägs upp omgående. 
 
Nytt samverkansavtal mellan Högsby och Mönsterås kommuner angående 
räddningstjänstverksamhet tecknas och gäller från och med 1 oktober 2011.  
_____ 

Ledamoten Gunilla Schollin-Borg (MP) efterlyser information från  
räddningstjänsten.  

Kommunstyrelsens beslut 
Samverkansavtalet mellan Högsby och Oskarshamns kommun om 
räddningstjänstverksamheten sägs upp omgående. 
 
Nytt samverkansavtal mellan Högsby och Mönsterås kommuner angående 
räddningstjänstverksamhet tecknas och gäller från och med 1 oktober 2011.  
 
Räddningschef Ingemar Idh bjuds in till kommunstyrelsens sammanträde den 
13 december 2011. 
 

Beslutsunderlag. 
bilaga 1 samverkansavtal rtj mönsteås högsby.doc  
avtal rtj mönsterås högsby.doc  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Ingemar Idh 
Mönsterås kommun 
Oskarshamns kommun 
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 KS § 154   DNR: KU.2011.204  
 
 

Reglemente för kommunala pensionärsrådet       
Högsby kommunala pensionärsråd har tagit fram ett förslag till reglemente 
för sin verksamhet.  
 
Socialutskottets förslag  
Sociala utskottet har tagit del av förslaget till reglemente för Högsby 
kommunala pensionärsråd. Sociala utskottet föreslår Kommunstyrelsen att 
anta reglementet. 
_____ 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Reglementet för Högsbys kommunala pensionärsråd antages. 
 

Beslutsunderlag. 
Reglemente för Högsby kommunala Pensionärsråd.pdf  
Pensionärsrådet § 318, 2011-08-29.pdf  
 
 
 
 
   



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 16 (34) 
 
Kommunstyrelsen 2011-10-19  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 KS § 155   DNR: KU.2011.46  
 
 

Information om Emåförbundets verksamhet      
Bo Troedsson och Ilan Leshem från Emåförbundet informerar om 
verksamheten. Emåförbundet är ett vattenförbund, som verkar inom Emåns 
avrinningsområde i Småland. Emåförbundet är en serviceorganisation till 
Nässjö, Sävsjö, Eksjö, Vetlanda, Hultsfred, Högsby, Mönsterås och 
Oskarshamns kommuner när det gäller vattenfrågor. 
 
De huvudsakliga arbetsuppgifterna är: 
• Recipientkontroll  
• Vattenhushållning 
• Vattenråd 
• Svensk vattenförvaltning 
• Turistfiskeutveckling 
• Landsbygdsutveckling  
• Miljökontroll vid sjösaneringar 
• Fiskevård 
• Biotopåterställningar 
• Sjökalkningar  
• EU-projekt   
• IWRM training programme  

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att uppmärksamma ÖSK samt Kultur och 
fritidsverksamheten om att rastplatserna längs med Emån behöver ses över.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunchefen 
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 KS § 156   DNR: KU.2010.240  
 
 

Revidering av policyn "Möjligheternas kommun"       
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 2011-04-04 att revidera 
policyn ”Möjligheternas kommun”. För att genomföra detta arbete beslutades 
det att bilda en parlamentarisk arbetsgrupp där de olika partierna inbjöds att 
utse en representant vardera.  
 
I beslutet ifrån fullmäktige fanns också ett tilläggsyrkande att bereda 
kommunens ungdomsråd möjlighet att vara med i revideringsarbetet. 
Ungdomsrådet har vid kontakt med den parlamentariska arbetsgruppen 
(beredningsgruppen) avböjt medverkan på grund av tidsbrist, men yttrar sig 
gärna över det förslag som kommer att framläggas av beredningsgruppen. 
 
I övrigt har beredningsgruppen fått möjlighet att utse intressegrupper som kan 
vara lämpliga som remissinstanser i revideringsarbetet.  

Ny vision och slogan för Högsby kommun föreslås enligt följande:  

Vision: 
●  Vi vill bevara och utveckla den lilla kommunens fördelar som närhet, 
engagemang, trygghet och småskalighet 

●  Vi vill att alla skall känna Högsby kommun som mycket trivsam, där 
medborgarna bryr sig om sin bygd och sina medmänniskor och där invånarna 
och den kommunala servicen står i fokus 

●  Vi vill bli den gröna miljökommunen som brukar utan att förbruka. 
 
Slogan: Kultur, vildmark och småländsk gästfrihet 
 
Beredningsgruppen bedömer att gruppens (eller någon annans) arbete kring 
vision och mål måste fortsätta under resten av året och i början av 2012 med 
följande uppgifter: 
 
▪ Se över inriktningsmålen till budgeten 2013. I detta ingår att anpassa 
strategier, policys,  
  analysera medborgarundersökningens resultat          
▪ Se över uppföljningsrutiner 
▪ Se över nyckeltalen och dess användande 
▪ Definiera vad som är kvalitet i Högsby kommun 
▪ Vision, slogan - marknadsföring och aktiviteter av dessa begrepp 
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 KS § 156   DNR: KU.2010.240  

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Framtagna förslag på slogan och vision för kommunen antas. 
 
Beredningsgruppen får mandat att arbeta vidare med följande: 
 
▪ Se över inriktningsmålen till budgeten 2013. I detta ingår att anpassa 
strategier, policys,  
  analysera medborgarundersökningens resultat          
▪ Se över uppföljningsrutiner 
▪ Se över nyckeltalen och dess användande 
▪ Definiera vad som är kvalitet i Högsby kommun 
▪ Vision, slogan - marknadsföring och aktiviteter av dessa begrepp 
 
 
 

Beslutsunderlag. 
Revidering av policyn "möjligheternas kommun".doc  
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 KS § 157   DNR: KU.2011.202  
 
 

Sammanträdesplan 2012        
Ett förslag till sammanträdesplan för 2012 är framtagen. 
 
Ordförande Jonas Erlandsson (S) föreslår att kommunledningsutskottets och 
socialutskottets sammanträden alltid ligger på jämna veckor samt att 
kommunfullmäktige sammanträder varannan månad. 

Kommunledningsutskottets beslut 
Sammanträdesplanen för 2012 arbetas om utifrån ordförandens önskemål vad 
gäller kommunlednings- och socialutskottets sammanträden och nytt förslag 
presenteras på kommunstyrelsens sammanträde den 19 oktober 2011. 
_____ 

Yrkande 
Ledamoten Jonas Erlandsson (S) yrkar på att kommunstyrelsen och 
kommunfullmäktige ska ha lika många sammanträde inplanerade, vilket 
innebär att även utskottssammanträdena utökas. Alternativt dras 
kommunfullmäktigesammanträdena ner till samma antal som 
kommunstyrelsen. Föreslår även att kommunstyrelsens 
decembersammanträde flyttas till den 10/12 eller 13/12. 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) yrkar på bifall till 
kommunledningsutskottets förslag.  

Propositionsordning 
Ordföranden ställer Jonas Erlandssons (S) yrkande mot 
kommunledningsutskottets förslag och finner att kommunstyrelsen bifaller 
Jonas Erlandssons yrkande. 

Kommunstyrelsens beslut 
Sammanträdesplanen för kommunstyrelsen och utskotten omarbetas efter 
uppkommet förslag och kommunledningsutskottet delegeras fatta beslut i 
ärendet vid novembersammanträdet. 
 

Beslutsunderlag. 
ÖSK förslag mötesdatum.doc  
Sammanträdesplan 2012.xls  
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunchefen 
Nämndssekreteraren 
KLU 



 
HÖGSBY KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 20 (34) 
 
Kommunstyrelsen 2011-10-19  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  
 
 
 

 KS § 158   DNR: KU.2011.161  
 
 

Plantering av träd på Fröviskolans skolgård, redovisning    
Kommunfullmäktige beslutade 2008-06-26, § 104, att avsätta 50 000 kronor 
till plantering av träd på Fröviskolans grönområde av medel som budgeterats 
för den mjuka sektorn. 
 
Ledamoten Gunilla Schollin-Borg (MP) efterhör hur långt ärendet avancerat. 
 
Kommunchefen meddelar att det är utbildningsutskottet som handlägger 
ärendet. 

Kommunstyrelsen beslutade 2011-05-17, § 113 att ge utbildningsutskottet i 
uppdrag att redovisa vidtagna åtgärder med anledning av 
kommunfullmäktiges beslut. 

Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) informerar om att 
björkar har flyttats och planterats om på Fröviskolans grönområden, men de 
tog sig aldrig och togs därför bort. Extern aktör är anlitad för att plantering av 
träden skall ske så snart det är möjligt. 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen läggs till handlingarna. 
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 KS § 159   DNR: KU.2011.230  
 
 

Preliminär redovisning av nya VA-taxor i Högsby kommun   
Lars Lundgren, driftingenjör ÖSK (Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund) och konsulterna Kristina Gard, WSP och Jenny 
Singman Nyblom, WSP redovisar pågående arbete med ny taxekonstruktion 
samt uppräkning av VA-taxan för Högsby kommun.  

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 
 
Kommunstyrelsen behandlar ärendet på ett extra sammanträde den 24 
november 2011. Till detta sammanträde inbjuds Lars Lundgren, ÖSK. Beslut 
tas av kommunfullmäktige den 9 december 2011. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
KS 
ÖSK 
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 KS § 160   DNR: KPU.2011.168  
 
 

Huvudöverenskommelse om lön och allmänna anställningsvillkor m.m. - 
HÖK 11 - med OFRs förbundsområde Hälso- och sjukvård med 
Vårdförbundet och LSR     
Sveriges Kommuner och Landsting och Arbetsgivarförbundet Pacta träffade 
den 5 april 2011 en Huvudöverenskommelse, HÖK 11, med OFRs 
förbundsområde Hälso- och sjukvård. I förbundsområdet ingår Vårdförbundet 
och Legitimerade Sjukgymnasters Riksförbund (LSR). 
 
Innehållet i Huvudöverenskommelsen HÖK 11 
 
• Avtalsperioden omfattar 2011-04-01—2013-03-31. Avtalet förlängs t.o.m. 

2015-03-31 om det inte sagts upp senast 2012-10-31. 
• Avtalet anger inte någon nivå för garanterat utfall. Parterna konstaterar att 

detta ökar arbetsgivarens förutsättningar att åstadkomma en önskvärd 
lönestruktur och en löneutveckling som premierar kompetens, 
specialistkunskap, resultat och bidrag till verksamhetens mål. 
Arbetsgivarens syn på de övergripande lönestrukturfrågorna blir därmed 
en viktig del i överläggningen. 

• Avtalet innehåller inte några individgarantier eller lägstlöner. 
• Löneöversynstillfällen per 1 april respektive år, såvida annat inte 

överenskoms. 
• Överenskommelse har träffats om samma förändringar i AB som tidigare 

överenskommits med övriga motparter under 2010 (se cirkulär nr 10:29). 
För Vårdförbundet gäller ändringarna fr.o.m. 1 april 2011. LSR omfattas 
redan av de nya bestämmelserna från 2010. Detta då LSR genom 
medlemskap i AkademikerAlliansen var bundna av HÖK T till dess 
överenskommelse träffats om HÖK 11. Av överenskomna ändringar är 
följande särskilt viktigt att notera: 

 
De särskilda ersättningarna räknas upp (liksom med övriga motparter) 
med 3,5 % fr.o.m. 1 april 2011. 
 
För arbetstagare som omfattats av Vårdförbundets avtal HÖK 08 har 
föräldrapenningtillägget utökats med 60 dagar för barn födda 2011-04-01 
eller senare. För de som omfattats av HÖK T gäller (liksom för de som 
omfattats av övriga HÖK träffade under 2010) förändringen för barn 
födda 2010-07-01 eller senare. 
 
Rekommendation till beslut 
Sveriges Kommuner och Landstings styrelse och Arbetsgivarförbundet 
Pactas styrelse rekommenderar kommunen, landstinget/regionen 
respektive berört kommunalförbund att besluta, med anledning av träffad 
Huvudöverenskommelse, HÖK 11 med OFRs förbundsområde Hälso- och 
sjukvård för tillämpning fr.o.m. 2011-04-01 
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att anta bestämmelserna enligt Huvudöverenskommelse HÖK 11 samt 
 
att efter framställan från respektive riksorganisation teckna lokalt 
kollektivavtal – LOK 11 – i enlighet med centrala 
förhandlingsprotokollet. 
 
Kommunstyrelsens beslut enligt personalutskottets förslag  
att anta bestämmelserna enligt Huvudöverenskommelse HÖK 11 samt 
 
att efter framställan från respektive riksorganisation teckna lokalt 
kollektivavtal – LOK 11 – i enlighet med centrala 
förhandlingsprotokollet. 
 

Beslutsunderlag. 
11bil3018.pdf  
11bil1018.pdf  
11bil2018.pdf  
HÖK 11 med vårdförbundet 11018.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Personalchefen 
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Remiss Framtida regionbildning     
Landstinget i Kalmar län och Regionförbundet i Kalmar län har gemensamt 
arbetat fram ett underlag avseende framtida regionbildning. 
 
I Kalmar län är det landstingsfullmäktige som beslutar om länets 
ställningstagande i regionfrågan. Inför landstingsstyrelsens sammantäde den 7 
december och landstingsfullmäktiges beslut i ärendet den 21 december 2011 
önskar landstinget i samråd med Regionförbundet i Kalmar län få länets 
kommuners synpunkter angående förslag till beslut om att Kalmar län ska 
träffa en avsiktsförklaring om att ingå i en sydsvensk regionbildning om 
möjligt redan 2015. Efter förhandlingar om innehållet i och utformningen av 
en kommande regionbildning ska ansökan skickas till Kammarkollegiet efter 
slutgiltigt beslut i berörda landstingsfullmäktigeförsamlingar.  
 
Landstinget vill därför höra kommunens uppfattning om följande två frågor: 
 
● Stödjer kommunen, med utgångspunkt från nuvarande förutsättningar, 
att Kalmar län medverkar i en ny regionbildning i Sydsverige baserad på en 
avsiktsförklaring som berörda län gemensamt utarbetat och godkänt? 
 
● Finns det särskilda förhållanden som kommunen anser att man bör ta 
hänsyn till i den fortsatta regionbildningsprocessen? 
 
Kommunens yttrande önskas in till Landstinget i Kalmar län senast den 30 
november 2011. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) föreslår att Högsby 
kommun ej ställer sig bakom förslaget att ingå i en sydsvensk region. 
  
Ledamoten Jonas Erlandsson (S) bifaller Landstingets förslag om att tillhöra 
en sydsvensk region. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) och Jonas Erlandsson 
(S) får i uppdrag att till kommunfullmäktiges sammanträde den 7 november 
2011 presentera ett förslag till beslut. 
 

Beslutsunderlag. 
Pressmeddelande.pdf  
Regionunderlag 2011-10-04.pdf  
Region_presskonferensv2.pdf  
Remiss framtida regionbildning.pdf  
 
Beslutsexpediering. 
  KF 
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 KS § 162   DNR: KU.2011.228  
 
 

Försäljning av fastigheten Högsby 2:11, Linnéagården   
Dagverksamheten för personer med minnessvikt och begynnande demens, 
Linnéagården har bedrivits i en kommunägd fastighet på Järnvägsgatan. Det 
har under en längre tid pågått diskussion om förflyttning av verksamheten. En 
lokal som mycket väl uppfyller verksamhetens krav är mittenlägenheten vid 
Ekstigen 1A. Socialutskottet beslutade 2011-09-14, § 22 att teckna hyresavtal 
med Högsby Bostads AB avseende lokalerna på Ekstigen 1A och därmed 
flytta dagverksamheten dit. Hyreskontraktet gäller från och med  
2011-09-01.  

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunchefen får i uppdrag att avyttra fastigheten Högsby 2:11. 
 

Beslutsunderlag. 
KF § 31, 2007-02-15.pdf  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunchefen 
Ekonomi 
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Försäljning av mark  
Miljö- och byggnadskontoret har tagit fram ett förslag till placering av 
garagebyggnad/bilhall i Grönskåra på del av fastigheterna Grönskåra 3:24 och 
del av Grönskåra 1:20 intill väg 125 som är planlagt för garagebyggnad och 
parkering.  

Kommunstyrelsen beslutade 2011-08-16, § 129 att bifalla upprättat förslag till 
placering av nybyggnad av garagebyggnad/bilhall på del av fastigheterna 
Grönskåra 3:24 och del av Grönskåra 1:20 och godkänner försäljning av 
föreslaget markområde på ca1 500 kvm mark . 
 
Kommunchefen fick i uppdrag att tillsammans med miljö- och 
bygglovskontoret förhandla med sökanden om en eventuell försäljning. 

Kommunstyrelsens beslut 
Del av fastigheterna Grönskåra 3:24 och del av Grönskåra 1:20, intill väg 
125, erbjuds försäljas till ett pris av 25 kr/kvm.  
 
Kommunchefen får i uppdrag att lösa frågan gällande nyttjanderätt/arrende av 
den återvinningsstation som finns på marken. 
 
 

Beslutsunderlag. 
Kartönersikt gällande detaljplan.pdf 2011-08-03 
KS § 129 2011-08-16 2011-09-06 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunchefen 
Sökanden 
Miljö- och byggnadskontoret 
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Upphävande av del av detaljplan ” Förslag till byggnadsplan för Berga  
stationssamhälle i Högsby socken, fastställd 1946-11-11”  
  
Aktuellt område omfattar ca 2,8 ha och ligger i östra delen av Berga samhälle 
beläget mellan järnvägen och väg 678 som går mellan Berga och Basebo. 
Syftet med att upphäva en del av detaljplanen är att möjliggöra en försäljning 
av marken tillsammans med det i nordost sammanhängande området med 
råmark/jord- och skogsbruksmark. Detta mot bakgrund av att gällande 
detaljplanebestämmelsen som anger en markanvändning för industriändamål 
på den aktuella platsen, av flera skäl inte anses vara lämpligt. 
 
Försäljningen av marken förutsätter även att ett nyttjanderättsavtal skrivs med 
fastighetsägaren till Mellby 7:5. Detta eftersom denne äger två 
garagebyggnader på ofri grund. Överenskommelse angående 
nyttjanderättsavtal har inletts mellan ÖSK (Östra Smålands 
Kommunalteknikförbund) och fastighetsägaren i fråga. 
 
Under samrådet har sex yttranden inkommit varav två påpekat att marken bör 
städas av innan den friges för försäljning.  
 
På grund av inkomna synpunkter, som anger att ett visst allmänt intresse finns 
för ”allmän plats; park, plantering” som ritats ut i gällande plan, bör 
planhanteringen övergå till normalt planförfarande. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att övergå till normalt planförfarande på grund av 
inkomna synpunkter, som avser allmän plats, park och plantering. 
 

Granskningsutlåtandet antas som sitt eget. 
 

Efter redaktionella ändringar på sida 6, 5:e stycket, anta upphävandet av del 
av rubricerad detaljplan. 
 

ÖSK får i uppdrag att städa av fastigheten. 
 

Försäljning inleds efter det att nyttjanderättsavtal angående de två garagen 
som står på ofri grund har träffats. 

Beslutsunderlag. 
Tjänsteskrivelse 20111011.doc  
Samrådsredogörelse 20111011.doc  

 
 
Beslutsexpediering.   
Miljö- och byggnadskontoret 
ÖSK 
Kommunchefen  
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Lönsamma investeringar i energieffektiviseringsåtgärder   
Högsby kommun har anlitat SWECO för att göra energianalyser på 
Fröviskolan samt Ruda skola. Dessa visar att vissa åtgärder/investeringar 
genererar lönsamhet redan år 1 efter investeringsåret. Med anledning av detta 
äskas 5 000 000 kronor för att verkställa dessa åtgärder. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
5 000 000 kronor avsätts i investeringsbudgeten för lönsamma investeringar i 
energieffektiviseringsåtgärder. I första hand prioriteras Fröviskolan. 
Kommunstyrelsen skall godkänna åtgärderna innan verkställande. 
 
Kommunstyrelsen har under år 2011 rätt att nyupplåna, det vill säga öka 
kommunens skulder under år 2011, med totalt 5 000 000 kronor. 
 
 
 

Beslutsunderlag. 
Energianalys Fröviskolan och Ruda skola.pdf  
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Redovisning av delegationsbeslut 2011     
Delegationsbeslut fattade av utbildningsutskottet 2011-09-15, 
kommunledningsutskottet 2011-09-07, personalutskottet 2011-06-07, 
socialutskottet 2011-09-14 och kommunchefen under tiden  
2011-08-01—2011-09-30 redovisas. 

Kommunstyrelsens beslut 
Redovisade delegationsbeslut läggs till handlingarna. 
 

Beslutsunderlag. 
UU_2011-09-15.pdf  
KLU_2011-09-07.pdf  
Delegationsbeslut KC, 110801-110930.pdf  
SU 2011-09-14.pdf  
PU protokoll 2011 06 07.pdf  
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 KS § 167   DNR: KU.2011.206  
 
 

Delgivning KS 2011-10-19   

Kommunstyrelsens beslut 
Nedanstående redovisningar läggs till handlingarna. 
 
Valberedningen får i uppdrag att föreslå ombud till Coompanions 
föreningsstämma 2012. 

Beslutsunderlag. 
Beslut om reglemente för Syskonen Johanssons stiftelse 2011-10-10 
Protokoll Coompanion.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Valberedningen 
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 KS § 168   DNR: KU.2011.248  
 
 

Kontaktuppgifter på hemsidan   

Från olika håll kommer önskemål på att kontaktuppgifter till kommunens 
politiker ska finnas tillgängliga på kommunens hemsida. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen ställer sig positiv till att införa kontaktuppgifter avseende 
samtliga Högsby kommuns politiker på hemsidan.  
 
Förfrågan skickas till samtliga poliker där de får avgöra vilka uppgifter som 
skall presenteras på hemsidan.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
Kommunchefen 
Nämndssekreteraren 
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 KS § 169   DNR: KU.2011.249  
 
 

Köp av fastigheten Högsholm 1:4   
Fastigheten Högsholm 1:4 i Högsby samhälle ligger ute till försäljning. 
Kommunchefen föreslår att kommunen köper in fastigheten. 

Kommunstyrelsens beslut 
Kommunstyrelsen är positiv till inköp av fastigheten till ett rimligt pris. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
  Kommunchef 
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Kapitaltillskott Högsby Energi AB, HEAB  
För att klara kommande eldningssäsong utan oljeeldning behöver Högsby 
Energi AB, på grund av den höga anslutningsgraden, investera i en tillfällig 
pelletspanna för anslutning till fjärrvärmenätet i Högsby. Pannan kommer, när 
den nya panncentralen är i drift, att flyttas till ett närvärmenät i Fagerhult med 
anslutning till Välengården. 
 
Vid bildandet av Högsby Energi AB tillsköt ägaren ett aktiekapital om 100 
tkr. I och med detta har bolaget inte egna ”muskler” att hantera negativa 
resultat, utan behöver kapitaltillskott från ägaren. På grund av att bolaget 
redovisade ett negativt resultat för 2010 tvingades ägaren att tillskjuta ett 
villkorat aktieägartillskott om 234 tkr som påverkade kommunens resultat 
negativt. Motsvarande behov finns för innevarande år och prognosen för 2012 
och 2013 är även den negativ. Dock påvisar prognosen för 2014 och framåt 
positiva resultat, vilket gör att ägaren kan påvisa att ett aktieägartillskott kan 
hanteras som en tillgång i kommunens balansräkning, vilket innebär att 
någon resultateffekt ej uppstår utöver att kommunen ej kan räkna med någon 
avkastning från bolaget på avsatt aktieägartillskott. Resultatprognoserna för 
2011 - 2013 är ca -2,5 mkr utifrån att vi ej får stränga vintrar. Detta föranleder 
att ägaren bör tillskjuta ett aktieägartillskott om 3,0 mkr. 
 
Utbyggnad av fjärrvärme har mottagits mycket positivt av invånarna i 
Högsby tätort och en successiv anslutning av abonnenter sker till 
fjärrvärmenätet. Uppförande av en permanent panncentral är nödvändig för 
ersättning av befintliga anläggningar som är äldre och dessutom saknar 
kapacitet för ett billigt bränsle.   
 
Högsby Energi äskar på grund av omgående behov av  
ytterligare borgensåtagande  10,0 mkr 
Varav: 
Ytterligare investeringsbehov, på grund av ca 40 nya  
abonnenter  3,0 mkr 
Anslutning av fastigheter vid Hanåsa industriområde samt 
bostadsområdet Skansen (söder om Tingebro)  3,0 mkr 
Inköp av pelletspanna för att minimera närmaste årens  
underskott  4,0 mkr 

Kommunstyrelsens beslut 
Styrelsen för HEAB inbjuds till kommunstyrelsens extra sammanträde den 24 
november 2011 för dialog kring bolaget och dess framtid. Anledningen till 
detta är att bolaget har vuxit snabbare än prognoserna har visat, vilket har 
inneburet framförallt större investeringsbehov är beräknat. 
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 KS § 170   DNR: KU.2011.38  
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  
Borgensramen för HEAB utökas med 10,0 mkr. 
 
Kommunstyrelsen har under år 2011 rätt att nyupplåna, det vill säga öka 
kommunens skulder under år 2011, med totalt 10 mkr. 

Beslutsunderlag. 
HEAB borgensåtagande.pdf  
KF § 66, 2011-04-04.pdf  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsexpediering. 
HEAB 
KS 
KF 

 


